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Osadní výbor ve Světlici 
Zápis z 2. zasedání OV v roce 2024 

konaného dne 28.8. v 19°°hod 

 

Přítomni:            Neuberg Petr      

                             Kovačík Marian 

                             Doležal Pavel 
                             Krejčí Pavel                            
                             Krejčí Miroslav 

                             Moravec Antonín 

 

Hosté:                Hendrych Martin-2.místostarosta Města Humpolec  
                            Křivánek Václav-1.místostarosta Města Humpolec 

                            Vilímová Veronika-investiční činnost Město Humpolec 

                             

 

PROJEDNÁVANÉ BODY-USNESENÍ 
 

Bod č. 1:  OV projednal odstoupení člena osadního výboru Světlice, 
                  pana Brože Jana,odstoupení doručil p.Brož Jan předsedovi OV  
                  Světlice písemně dne 27.8.2024,tento dokument bude zaslán jako   
                  příloha tohoto zápisu.Bylo dohodnuto,že do příští schůze OV  
                  (25.9.2024),členové OV navrhnou vhodné kandidáty na doplnění OV, 
                  proto,aby celkový počet členů osadního výboru byl lichý v počtu  
                  sedmi členů. 
 

 

 

 

 

                   

Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 

 



) 

 

Bod č. 2:  OV projednal žádost č.j.MUHU/24215/2024/Km o prodeji části 
                  pozemku parc.číslo 1/1 o výměře cca 80m2 v k.ú.Světlice 

                  O prodej požádal p.Krejčí Pavel bytem . 
                  Jelikož se jedná o pozemek těsně sousedící s obecním rybníkem,bylo                         

                  dohodnuto,že se členové OV sejdou na místě samém u dotčeného  
                  pozemku,kde bude rozhodnuto o prodeji či neprodeji,popř.jak velká 

                  část pozemku by byla možná odprodat.Schůzka byla dohodnuta na  
                  čtvrtek 5.9.2024 v 18°° místě. 
                   

 

 

 

Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bod č. 3:  OV se dohodl na uspořádání tradičního posvícenského posezení, 
                  které se uskuteční dne 12.10.2024 v místní hospodě.Začátek akce  
                  jakož i zajištění občerstvení a dalších organizačních věcí bude  
                  dopřesněno na příští schůzi OV. 
                   

 

 

 

 

 

Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 



) 

 

Bod č. 4: OV projednal zajištění gratulace paní Marii Kubové v souvislosti s  

                 jejím životním jubileem,za OV zajistí p.Kováčík a p.Krejčí M. 
 

 

 

Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 

 

 

 

Diskuze: V této části zástupci Města Humpolec informovali členy OV Světlice  
                o jednotlivých pracích a záměrech v naší obci,o jejich   

                rozpracovanosti a termínech realizací jednotlivých prací,které vyplývají  
                z předkládaných požadavků obce. 
 

-komunikace p.č.885,886/1-projekt je hotov,proběhnou výkupy částí pozemků, 
 kompletní realizace včetně nového VO,kanalizace,atd.-rok 2025 

 

-provedení komunikace p.č.869/1 (Krajčinovský,Čermák)-zpracovává se PD, 
 předpoklad realizace rok 2025 

 

-zástupce města pí.Vilímová informovala členy OV,že by se v příštím roce (2025) 
 měla provádět kompletní rekonstrukce povrchu hlavní komunikace vedoucí  
 přes naší obec,problém nastává v části od křížku (proti škole) až k mostu. 

 V této části by se měla provést nová ležatá kanalizace v souvislosti s napojením  
 nově budované kanalizace a komunikace pp.č.885 a 886/1 viz výše,jde o to jak  
 se to časově vše zkoordinuje. 
 

-v příštím roce by měla proběhnout dle sdělení pí.Vilímové oprava  komunikace 

 v části obce Světlický Dvůr,dle sdělení pí Vilímové by se měla opravovat pouze  
 část této komunikace (cca od Brožů ke Kudrnům),OV ,ale požaduje kompletní  
 opravu (ze Světlice až na Brunku),tak jak to  OV v již několikrát požadoval. 
 S tím souvisí i prořez švestkové aleje mezi Světlicí a Světlickým Dvorem. 
 

 



) 

-rozšíření VO v obci bylo dohodnuto, že proběhne schůzka se zástupci města, 
 kde  bude vše upřesněno,předpokládaný termín schůzky je středa 4.9.2024  
 v 15hod 30min se srazem u hospody. 

 

-byla diskutována otázka obnovy cesty směr Světlice-Hadina (ke křížku),městem 

 navržené opatření,že se provede pouze prořez dřevin, s tím OV nesouhlasí,toto  
 bylo provedeno již několikrát naprosto neúčelně a zbytečně. 
 OV požaduje kompletní provedení a obnovu této zpevněné cesty. 
 Bylo dohodnuto,že město zajistí vypracování PD. 
 

-zástupci města informovali členy OV,že se letos nebude provádět rekonstrukce      
 sociálního zařízení v budově č.p.42 z důvodů potřebnějších investic tohoto  
 typu v jiných místních částech 

 

-zástupci města požadují předložení CN na opravu místní kapličky dle dohody  

 (kompletní oprava interiéru,výměna dveří,oken),CN zajistí p.Krejčí Pavel 
 

-byla projednána možná demolice stavby p.č.st.107 (budova sklepů) a využití  
 pozemků pro potřeby obce (vybudování nové hasičské zbrojnice,skladové 

 prostory adt.) dle sdělení zástůpců města,musí být vše odsouhlaseno OŽP  
 p.Kocmanem ,který údajně tvrdí že tato stavba má historickou hodnotu,vše  
 bude projednáno na schůzce dne 16.9.2024 se začátkem 15hod 30min,kde by 

 měl být p.Kocman  přítomen. 
 

-OV vznesl požadavek na zajištění dřeva na topení pro budovu OV,byl předán  
  telefonický kontakt na správce místních obecních lesů p.MAZAL- , 

  který po dohodě s OV určí lokalitu a druh dřeva na otop. 
 

  

 

 

               

Jednání OV bylo ukončeno ve 21:00 hod    

 

Zapsal: Neuberg Petr       

 

Předseda OV: Neuberg Petr 

 

Ověřovatel: Kovačík Marian                                                                          


